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RASTNIK 

DOLGO 
IKAJO 
pKOJNINE 
feini je morala oe-
^ skupščina razl-
i t em, da vsi tisti 
¡li, ki odhajajo v 
pokoj, predolgo ča-
odločbe o odmeri 
, To velja tudi zá 
, invalidskem zava-
Zato so odborniki 
j komunalnemu za-
pcialno zavarovanje, 
j izdaji odločb, saj 
Ibodnje pospeši p>o-
liïdje brez sredstev 
ijanje. 

)UŠI RAZVOJ 
URIZMA 
sjena cesta Šmarje 
I med drugim omo-
t boljše pog''>je za 
Евта v hrastniški 
Hrastniku pričaku-
Í lx>lj ži\''ahno turi-
javnost, k čemer naj 

bi več prispevalo tudi go-
stinstvo in obe planinski 
društvi. Letos bo v Lo¿u do-
grajen nov sodoben gostinski 
lokal. Bržkone bodo pozno 
pomladi popravili in bolj 
usposobili za motorni pro-
met cesto na Kal. še vedno 
so tudi načrti za gradnjo no-
vega kopališča, ki ga želi za-
radi pomanjkanja denarja in 
drugih še bolj perečih pro-
blemov na področju družbe-
nega standarda letos še ne 
bodo začeli graditi. 

¡ŠMARJE 

TUJI KAPITAL 
V TOPLICAH 
Termalni vrelec pri Podče-

trtku ob Sotli — atomski — 
že več let privablja številne 
ljudi, ki tod iščejo zdravja. 
Čeprav zdravilne lastnosti mi-
neralne vode še niso povsem 
raziskane, je obisk vsako le-
to večji. Prizadevno turistič-
no društvo se trudi, da bi 
obiskovalcem pripravili čim-
bolj prijetno bivanje. Lani so 
že za silo uredili garderobe 
v lesenih zgradbah, uredili 
prostor okrog bazena in ure-
dili parkirišče. 

Zaradi velikega obiska, 'saj 
so se obiskovalci; zvečine 
bolniki, kar gnetli v bazenu, 
je sanitarni inšpektor atom-
ske toplice tik pred koncem 
lanske sezone zaprl. 

Lani so prodrle v javnost 
govorice o velikih načrtih za 

gradnjo zdraviliškega centra 
v tem kraju. Sodeloval naj bi 
tudi tuji kapital. Kako teče-
jo razgovori z neko dunaj-
sko firmo, ni mogoče zvede-
ti. V slatinskem zdravilišču 
in na šmarski občini le po-
vedo, da pogovori še tra-
jajo. 

Ne glede na rezultate raz-
govorov se turistično dru-
štvo Podčetrtek zavzema, da 
bi vendarle ustanovili zdravi-
lišče. Ta želja je zaenkrat še 
pirecej v oblakih. Zakoniti 
predpisi za ustanovitev take 
delovne organitzacije so nam-
reč prezahtevni. Nekateri za-
tegadelj predlagajo kot 
zidajšnjo rešitev u&tanovitev 
ja^Tiega kopališča. Na ta na-
čin bi lahko atomske toplice 
speit legalno privabljale go-
ste. Pri tjurističnem dmištvu 
Podčetrtek pa se za tak pre-
dlog še niso ogreli. K. 

CVETKA BO 
VOŠČILA TITU 

Občinska zveza prijateljev 
mladine Šmarje pri Jelšah je 
izbrala Cvetko Kolar v dele-
gacijo slovenskih pionirjev, 
ki bo letos čestitala predsed-
niku Titu za rojstni dan. 
Cvetka je učenka osnovne šo-
le v Lesičnem, doma pa je iz 
Zagorja. P. 

ŽALEC 

POD 
PLATNENO 

STREHO 
Taborniki »Savinjska roža« 

Polzela so imeli občni zbor. 
Razpravljali so o preteklem 
delu, ki ni bilo kaj prida. 
Letos nameravajo organizira-
ti več enodnevnih orientacij-
skih pohodov, izletov, udele-
žili se bodo mnogoboja, ki 
bo v Žalcu, za 22. april na 
dan tabornikov pa bodo pri-
pravili v Šeneku taborni 
ogenj s kulturnim progra-
mom. Taborniki bodo letos v 
Puli ali pa v Vinici ob Kol-
pi. Za novega starešino so iz-
volili Milka Divjaka. 

TONE TAVČAR 

LEP DOPUST 
V BIOGRADU 

Deset let bo tega, kar so 
pri občinskem sindikalnem 
Sivetu občine Žalec ustanovi-
li počitniško skupnost. Ure-
sničili so predlog o postavit-
vi lastnega počitniškega na-
selja z . vikend hišicami, re-
stavracijo, kaihinjo in drugi-
mi pomožnimi objekti v Bio-
gradu. Namen pobude je bil 
predvsem v tem, da omogo-
čijo našemu delovnemu člo-
veku pKJceni dopust v zna-
nem turističnem kraju, ki 
ima zelo ugodne klimatske 
pogoje tudi za 2xiravljenje di-
halnih organov, revme in 
astme. Biograd je manjše 
mestece s čudovitim borovim 
gozdom in odlično plažo z 
mivko, ki je zelo primerna 
tudi za majhne otroke. Tudi 
turistično je Biograd zelo za-
nimiv. 

Ziaradi vsega tega se nase-
lje počitniške skupnotstd Ža-
lec še vedno razširja in šte-
je zdaj 42 vikend hišic s pri-
bližno 150 ležišči. 

Poleg tega ima Biograd tu-
di zelo lepK) okolico. Primer-
ni so izleti na Komatske oto-
ke, otok Pašman, Vransko 
jezero, Pakistan, Šibenik, 
Zadar, slapove Krke itd. če-
sar ne bi smeli zamuditi 
med obiskom v Biogradu na 
moru. 

Zaradi klimatskih in dru-
gih pyogojev so vse možnosti 
za to, da^bi se sezona letova-
nja začela že meseca aprila 

' ali maja in podaljšala do 

oktobra vsako leto. Tudi ce-
na penziona je primerna, saj 
z njo krijejo samo stroške. 
Znaša 26 dinarjev za člane 
29 za nečlane in 35 din dnev-
no za tujce. V pred in po se-
Boni (junij—september) stane 
dnevna oskrba le 23 dinarjev. 

VOH FRANJO 

VITANJE 

KDO BO 
BOLJŠI? 

Zaradi slabšega učnega 
uspeha in šolskega obiska so 
na šoli v Vitanju razpisali 
tekmovanje za najboljši šol 
ski obisk. Tekmovali bodo vsi 
razredi. Namen tekmovanja 
je spodbuditi učence pri uče-
nju. Zmagovalni razredi bo-
do ob zaključku šolskega le-
ta brezplačno odšli na izlet. 

-јалп 

PRAPOR PIONIRSKE-
MU ODREDU 

Pionirski odred »XIV. divi-
zije« v Vitanju se že priprav-
lja na praznovanje ob oblift-
nici pohoda Štirinajste divi-
zije. Ob tem prazniku bodo 
razvili svoj prapor. Za pri-
spevek so prosili vsa podjet-
ja, pokrovitelj pa bo občinska 
skupščina Slov. Konjice. 
Skuipina pionirjev bo preho-
dila tudi del poti, po saten 
se je prebijala Štirinajsta 
Vsi učenci pa se bodo ude-
ležili proslave pri Sene^aš-
kem mlinu. ;avi 

K O N J I C E 

PODELITEV 
BRALNIH 
ZNAČK 

Danes dopoldne je bila v 
kulturnem domu v Sloven-
skih konjicah lepa kulturna 
prireditev, na kateri so 
okrog 600 učencem osnovnih 
šol iz te občine podelili Ka-
juhove bralne značke. V pro-
gramu so sodelovale vse os-
novne šole in tudi nižja glas-
bena šola, na prireditev pa 
so povabili tudi mladinske-
ga pisatelja Franceta Bevka. 
Tekmovanje za Kajuhovo 
bralno značko je v tej obči-
ni zelo lepo uspelo, to pa je 
tudi razumlijivo, saj so se 
prosvetni delavca zelo potru-
dili. 

LAŠKO 

PLANINSKA ŠOLA 
že drugič v času svojega 

obstoja organizira mladinski 
odsek planinskega društva 
Rimske toplice обполтго pla-
ninsko šolo, ki bo obsegala 
šest predavanj in tri lažje 
ture. Med mlajšimi mladinci 
in pionirji, ki prihajajo iz 
osemletke Antona Aškerca, 
je veliko zanimanja za naš 
čudoviti planinski svet-. Zato 
računamo, da bodo predava-
nja, ki jih bodo vodili pla-
ninci domačega diruštva Raj-
ko Košec, Polde pavčnik, 
Milka Napret in Jure P^Tžun, 
dobro obisikani. 

Narode osrečuje, posameznike pa 

^ Vauvenargues 

I voaila povsem ne ustavijo, f u ne 
I na cesti, na asfaltni podlagi, mar-

J ^ več nekaj metrov v.stran, na mehki 
in v tem času več ali manj blatni 

' zemlji. Ta kotiček med cesto, hri-
bom in parkom je postal razmero-

' ^b пга zelo zaseden parking. Značilno 
' ^ je le to, da se redkokdaj najdeta 
' ^Је na tem prostoru dva avtomobila. Po 

navadi so to le posamezniki, ki pa 
Î ^ i se vrstijo, kot da bi se zmenili. 

Otroci na oni strani Savinje vneto 
zasledujejo avtomobiliste, in če jih 
vprašate, kaj se pravzaprav dogaja, 

^ se le hudomušno nasmejejo in pra-
) vijo: 
,1 »Spet sta šla dva po gobe, četudi 

gob v tem času ni!« 

MALA ANKETA 

OD ODBORNIKOV 
VELIKO PRIČAKUJEJO 

VoMtve so za nami. Bilo je precej možnosti že 
v predhodnih pripravah izbirata ljudi za kandidate. 
V mnogih primerih je prišlo na kandidatne liste po 
več imen; torej zadostna možnost za izbiranje naj-
boljšega. Pred izvoljene odbornike je nedvomno po-
stavljena odgovorna naloga, da v naslednjih 4 letih 
z vso zavzetostjo in občutkom za realnost urejajo 
življenjske zadeve občanov, ki so j im to nalogo 
zaupali. V naši anketi smo vprašali občane, kaj pri-
čakujejo od izvoljenega odbornika. 

AJjOJZ Z A C X ) Ž E N , t r g o v -
sko podjetje Tehnomercator: 
»Vsekakor pričakujem, da bo 
odbornik, ki sem ga volil, če 
to bo, aktivno delal v skup-
ščini in zastopal naše intere-
se. Tu menim hitrejši razvoj 
trgovine, ureditev delovnega 
časa za trgovce, izenačenje 
osebnih dohodkov glede na 
opravljano delo in ne nazad-
nje tudi rekreacijo ter druž-
beno prehrano.« 

ŠTEFAN JURMAN, vlakov-
ni odpravnik: »Upam, da se 
bo odbornik zavzemal za mo-
dernizacijo železnice. Nam-
reč, vsa leta nas že zapostav-
ljajo. Vsi vedo, da brez že-
leznic ne gre, toda nihče nam 
ne pomaga. Sicer pa želim, 
da bo naš odbornik tak, da bo 
podajal na skupščini konkret-
ne predloge in da ne bo ki-
mal, kot jim to radi oči-
tamo.« 

APOLONIJA TOVORNIK, 
PTT Ol je : »Želim samo to, 
da bi zastopal volilce tako, 
kot jih mora v sedanjem ča-
su. Namreč kot delovne lju-
di s svojimi problemi in pro-
blemi podjetja. Zavzeti se bo 
moral tudi za naše podjetje, 
saj bomo potrebovali sred-
stva za avtomatizacijo, kar pa 
bo zelo pomembno za vse 
naše korismike. Sicer pa, ne 
glede iz katerega jxxijetja je 
odbornik, zastopa nai vse 
enako.« 

MAKS ČRESMOŽNIK, doma 
iz Žalca: »Razumem, da od-
borniki v občini nimajo ne-
omejenih možnosti, zlasti kar 
se tiče razpolaganja s sred-
stvi. Vsekakor pa bi bilo prav 
če bi se v bodoče manj go-
vorilo in več delalo. Žalec je 
razvijajoče se mesto s šte-
vilnimi komunalnimi proble-
mi. Prav bo, če se bo odbor-
nik, ki sem ga volil, zavze-
mal za ureditev teh zadev.« 

Občani od svojih odbornikov, ki so jdh volili 
minulo sredo in nedeljo veliko pričakujejo. Mnogi, 
s katerimi smo se v teh dneh pogovarjali, so izrazili 
tudi željo, da bi odborniki pogosteje imeli stike 
z občani, š e zlasti to velja za odbornike zbora delov-
nih skupnosti. Neposredna odgovornost volivcem in 
stalna vez z le-temi bo nedvomno tudi samim odbor-
nikom olajšala njihovo delo v predstavniškem telesu. 


